To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN INTERNATIONAL INSURANCE Date: 18-04-2021 11:48:10 AM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الاردن الدولية للتأمين التاريخ: 18-04-2021 11:48:10 AM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
JORDAN INTERNATIONAL INSURANCE announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة الاردن الدولية للتأمين عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 31-12-2020	تاريخ الحدث الجوهري: 31-12-2020
The differences between the preliminary results and the annual financial statements and reasons for these differences supported by the external auditor	الفروقات بين نتائج الاعمال الاولية والبيانات المالية السنوية واسبابها معززة من مدقق الحسابات الخارجي
The difference consists of building an allowance for expected credit losses of JD 150000, so that the net loss before tax is JD 612502, in addition to a change in the income tax Surplus from JD 316921 to JD 355921, so that the net loss is JD 256581	يتكون الفرق من بناء مخصص لخسائر الائتمان المتوقعة بمبلغ 150000 دينار بحيث يكون صافي الخسارة قبل الضريبة 612502 دينار بالإضافة إلى تغيير فائض ضريبة الدخل من 316921 دينار إلى 355921 دينار بحيث يكون صافي الخسارة دينار. 256581
Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Sara basheer Position: Accountant	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Sara basheer المنصب: محاسب